
Zápisnica č. 67/2005 
zo zasadnutia Vedenia STU dňa 19. septembra 2005 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, Vojtech Molnár, Ján Kalužný, Robert Redhammer, 

Robert Špaček, Ernest Bučko, Helena Žideková, Milan Žalman, Pavel 
Timár, Pavol Horváth. 

 
Neprítomní:  
 
Program: 
 

Kontrola plnenia úloh 
1. Použutie finančných prostriedkov z predaja nehnuteľností STU (rektor Báleš) 
2. Študijná literatúra na fakultách STU (pror. Kalužný) 
3. Pravidlá inzercie v univerzitnom periodiku SPEKTRUM (pror. Špaček) 
4. Harmonogram prípravy evaluácie STU (pror. Kalužný) 
5. Centrum medzinárodných projektov – návrh na zriadenie (ako súčasť OPVV) (pror. 

Redhammer) 
6. Stav akreditácie habilitačného a inauguračného konania (pror. Redhammer) 
7. Aktualizácia trojročného plánu rozvoja Univerzitného technologického inkubátora (pror. 

Redhammer) 
8. Návrh úpravy metodiky rozpisu dotácií (pror. Redhammer) 
9. Organizačný poriadok Know-how centra (pror. Redhammer) 
10. Lokalizácia FIIT STU (pror. Bučko) 
11. Projekt AIS STU (pror. Molnár) 
12. Rôzne 
 
Predložené materiály: 
 
1) Študijná literatúra na fakultách STU v Bratislave (pror. Kalužný) 
2) Podmienky inzerovania v univerzitnom periodiku SPEKTRUM (pror. Špaček) 
3) Harmonogram evaluácie STU – návrh (pror. Kalužný) 
4) Návrh na zriadenie Centra projektov medzinárodnej vedecko-technickej spolupráce (pror. 

Redhammer) 
5) Univerzitný technologický inkubátor – aktualizácia podnikateľského plánu (pror. 

Redhammer). 
6) Organizačný poriadok Know-how centra STU (pror. Redhammer) 
7) Podklady pre lokalizáciu FIIT STU (pror. Bučko) 
8) Príkaz rektora č. 7/2005 (v súvislosti s aktualizáciou a dobudovaním internetovej stránky 

STU v redakčnom systéme buxus) (pror. Špaček) 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  2/54/2005, 1/65/2005, 6/65/2005, 1/66/2005 
 
Nesplnené úlohy:  2/66/2005 – plnenie úlohy predĺžené do 21.09.2005. 
   3/66/2005 - plnenie úlohy predĺžené do 3.10.2005. 
 
 



Informácie z vyšších orgánov a z porád. 
 
Rektor Báleš: 
Informoval, že podpísal Magnu Chartu Universitatum v Bologni 
 
Pror. Kalužný: 
Informoval o konaní konferencie o evaluácii VŠ, ktorú bude robiť EUA. 
 
 
K bodu 1 Použutie finančných prostriedkov z predaja nehnuteľností STU 

(rektor Báleš) 
  
Rektor Báleš: Informoval o rozvojových projektoch na STU, pre ktoré bude možné čerpať 

finančné prostriedky z predaja nehnuteľností STU. Jedná sa o:nákup AIS, 
inováciu telefonovania na STU, umiestnenie FIIT STU, predfinancovanie 
UTI, rekonštrukcia provizória FA na Vazovovej ulici, rekonštrukcia štadióna 
na Mladej Garde, štart Centra kariérneho poradenstva, nákup wireless 
zariadení pre študentov, nákup ekonomického softvéru, kiosky 
s počítačovými terminálmi na fakultách STU, predfinancovanie 
rekonštrukcie OST v Trnave. 

  
Pror. Bučko: Pripomenul potrebu nákupu softvéru pre evidenciu a správu majetku STU 
Pror. Kalužný: Pripomenul, že je potrebné rezervovať financie na rozvoj e-learningu na 

STU. 
Rektor Báleš: Odpovedal, že majetkový softvér bude súčasťou ekonomického softvéru 

Sofia, ktorý implementuje MŠ SR a na rozvoj e-learningu treba získavať 
prostriedky cez IT projekty a štrukturálne fondy EU. 

Pror. 
Redhammer: 

Informoval o maximálnej snahe minimalizovať potrebu investičných 
prostriedkov na UTI a inováciu telefonovania na STU. 

  
 
Uznesenie č. 1/67/2005 
Vedenie STU súhlasí s predloženým zoznamom aktivít STU v Bratislave, na ktoré sa budú 
využívať finančné prostriedky získané predajom nehnuteľností STU. 
 
 
K bodu 2 Študijná literatúra na fakultách STU (pror. Kalužný). 
  
Pror. Kalužný: Predstavil členom Vedenia STU obsah písomného materiálu k tejto téme. 

Obsahuje edičný plán fakúlt na rok 2005.Študenti majú prístup k študijnej 
literatúre cez ŠIS alebo KIS na fakultách. 5 rokov sú archivované na 
katedrách alebo v ŠIS aj diplomové a bakalárske záverečné práce a je k nim 
prístup. Fakulty avizujú trvale nedostatok peňazí potrebných na výrobu 
jednotlivých titulov. Na MTF sprístupnili študijnú literatúru v digitálnej 
forme. 

Rektor Báleš: Požiadal, aby správa o tomto stave bola zaslaná aj študentskej časti AS STU 
Predseda AS 
STU Žalman: 

Uviedol, že sa venuje malá pozornosť progresívnym komunikačným 
metódam pre sprístupnenie študijnej literatúry študentom STU. 

 

 2



Stanovisko č. 1/67/2005 
Vedenie STU berie na vedomie informáciu o stave študijnej literatúry na fakultách STU. 
K bodu 3 Pravidlá inzercie v univerzitnom periodiku SPEKTRUM  

(pror. Špaček) 
  
Pror. Špaček: Predložil písomný materiál, ktorý obsahuje podmienky a ceny za inzerciu 

v univerzitnom časopise STU Spektrum. 
Pror. Kalužný: Za inzerciu sa platí vopred a nie až po jej uverejnení v časopise. 
 
Uznesenie č. 2/67/2005 
Vedenie STU schvaľuje predložený materiál „Pravidlá inzercie v univerzitnom periodiku 
SPEKTRUM“ s pripomienkou. 
 
 
K bodu 4 Harmonogram prípravy evaluácie STU (pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Oboznámil členov Vedenia STU s obsahom písomného materiálu k tomuto 

bodu. Musíme menovať prípravný výbor, ktorý vypracuje na základe 
dodaných podkladov sebahodnotiacu správu. Tím hodnotiteľov z EUA 
uskutoční vlastné hodnotenie. Materiál obsahuje harmonogram úloh 
evaluačného procesu. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Žiadal vysvetliť návrh finančného rozpočtu – odpoveď: sú tam pobytové 
náklady členov hodnotiaceho výboru a preklad správy do angličtiny. 

Rektor Báleš: Požiadal pror. Kalužného pripraviť návrh na členov prípravného výboru pre 
tento účel. 

 
Uznesenie č. 3/67/2005 
Vedenie STU schvaľuje predložený materiál „Harmonogram prípravy evaluácie STU“ 
vrátane úloh a termínov v materiále uvedených. 
 
 
K bodu 5 Centrum medzinárodných projektov – návrh na zriadenie  

(ako súčasť OPVV) (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Predložil písomný materiál a komentoval jeho obsah. Zámerom návrhu je 
vytvoriť pracovisko špecializujúce sa na poskytovanie vysoko 
kvalifikovanej poradenskej činnosti pri príprave medzinárodnej spolupráce 
vo vede a technike, najmä rámcových programov EU. Centrum bude 
podávať informácie o možnostiach financovania výskumu zo zahraničných 
zdrojov. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Zaujímal sa, či sú nejaké nároky na hardvérové vybavenie a pripomenul, že 
treba zjednotiť skratky označujúce Centrum a slovenskom aj anglickom 
jazyku. Odpoveď: nároky na hardvér nie sú, ide iba o licenciu na správu 
web stránky. 

 
Uznesenie č. 4/67/2005 
Vedenie STU schvaľuje návrh na zriadenie Centra projektov medzinárodnej vedecko-
technickej spolupráce na STU. 
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K bodu 6 Stav akreditácie habilitačného a inauguračného konania  

(pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Podal Vedeniu STU ústnu informáciu o stave akreditácie habilitačného 
a inauguračného konania na STU. Prakticky sú ukončené akreditácie na 
fakultách FIIT a FCHPT STU Ostatné fakulty a odbory sú v riešení. 

 
Stanovisko č. 2/67/2005 
Vedenie STU berie na vedomie informáciu o stave akreditácie habilitačného a inauguračného 
konania na STU. 
 
 
K bodu 7 Aktualizácia trojročného plánu rozvoja Univerzitného 

technologického inkubátora (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Podal Vedeniu STU informáciu o stave projektu UTI. Bude zriadený ako 
jeden z útvarov Know-how centra. 

  
Rektor Báleš: Materiál bude potrebné schváliť v AS STU a Správnej rade STU. Požiadal 

pror. Redhammera, aby pripravil informáciu na najbližšie rokovanie AS 
STU. 

 
Stanovisko č. 3/67/2005 
Vedenie STU berie na vedomie informáciu o stave UTI. 
 
Úloha č. 1/67/2005 
Rektor STU ukladá predložiť riešenie otvorených otázok týkajúcich sa UTI: právna forma, 
personálne zabezpečenie a finančný plán preklenutia počiatočnej finančnej nedostatočnosti. 
Z: Pror. Redhammer 
T: 3. 10. 2005. 
 
 
K bodu 8 Návrh úpravy metodiky rozpisu dotácií (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Podal Vedeniu STU informáciu o úprave metodiky nápočtu dotácií. Nová je 
zmena váhy študenta 2. stupňa a doktorandov, tovary a služby pre malé 
školy majú byť paušalizované, špecifiká je potrebné explicitne 
vydokladovať (klinické a pedagogické praxe). Zo strany STU sme tento 
návrh rozporovali. 

  
Stanovisko č. 4/67/2005 
Vedenie STU berie na vedomie informáciu o návrhu úpravy metodiky nápočtu dotácií. 
Kvestorka a rektor STU ju budú rozporovať.. 
 
Ň 
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K bodu 9 Organizačný poriadok Know-how centra (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Predstavil organizačný poriadok Know-how centra STU. Toto centrum bude 
mať dva hlavné útvary: Centrum pre spoluprácu s praxou a UTI. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Tento materiál je potrebné predložiť na schválenie na najbližšom rokovaní 
AS STU. 

Rektor STU: Navrhol vypustiť bod a) v článku 5 navrhnutého organizačného poriadku. 
Pror. Kalužný: Zaujímal sa, ako bude vyzerať databáza výskumných aktivít. 
  
Uznesenie č. 5/67/2005 
Vedenie STU schvaľuje Organizačný poriadok Know-how centra STU s pripomienkami 
a ukladá pror. Redhammerovi predložiť ho na schválenie do AS STU.. 
 
 
K bodu 10 Lokalizácia FIIT STU (pror. Bučko) 
  
Pror. Bučko: Predložil Vedeniu STU materiál „Pasport priestorového vybavenia STU 

a jej súčastí“. Predstavil Vedeniu STU ďalší návrh umiestnenia FIIT STU 
v areáli Mlynská dolina. Ten predpokladá, že FIIT bude mať doteraz 
užívané priestory v bloku D a nadstavbu 2 podlaží na bloku T s celkovou 
výmerou 4800 m2. 

  
Rektor Báleš: Listom požiadal dekanov FEI, SvF, FCHPT a SjF o prednáškové 

a seminárne miestnosti pre potreby FIIT na zabezpečenie vyučovacieho 
procesu v súčasnosti. 

 
Stanovisko č. 5/67/2005 
Vedenie STU berie na vedomie predložený pasport priestorového vybavenia STU a jej 
súčastí. Schvaľuje návrh umiestnenia FIIT STU preložený pror. Bučkom, ktorý počíta pre 
FIIT s existujúcimi priestormi v bloku D a s nadstavbou dvoch podlaží na bloku T v areáli 
Mlynská dolina. 
 
 
K bodu 11 Projekt AIS STU (pror. Molnár) 
  
Pror. Molnár: V súčasnosti máme dve ponuky z Masarykovej a Mendelovej univerzity 

v Brne. Rektorom STU bude menovaná komisia, ktorá po odbornej stránke 
posúdi ponúkané informačné systémy. 

  
Rektor Báleš: Zaujímal sa o postupnosť krokov a časový harmonogram ich realizácie. 

Upozornil na výber vhodného postupu pri verejnom obstarávaní, aby sme sa 
nedostali do rozporu so zákonom. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Má názor, že ďalšie predvádzanie AIS na STU už nie je produktívne. 
Navrhuje, aby komisia vycestovala do Brna a podrobne sa tam oboznámila 
so všetkým, čo potrebuje ku svojmu rozhodovaniu. 

  
Stanovisko č. 6/67/2005 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o stave projektu AIS STU a o jeho pokračovaní. 
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Uznesenie č. 6/67/2005 
Vedenie STU schvaľuje personálne zloženie komisie pre posúdenie ponúkaných AIS po 
odbornej stránke. Do komisie je potrebné ešte doplniť zástupcu AS STU. 
 
 
K bodu 12 Rôzne 
 
1) Rektor Báleš: 

V súčasnosti je zastavený nákup výpočtovej techniky a dataprojektorov na STU. 
Informoval sa, ako riešenie tohto problému postupuje. 

 
2) Pror. Bučko: 

• V Trnávke sú nevyjasnené majetkovo právne vzťahy, spor sa bude riešiť súdnou 
cestou 

• Predloženie materiálov o ŠD Mladá Garda 
• Boli uplatnené reštitučné nároky na vlastnícke práva pozemkov pod plánovaným 

univerzitným atómovým reaktorom. 
 
 
3) Pror. Špaček: 

• Informoval o pozvaní z TU Drážďany  
• Predložil návrh príkazu rektora v súvislosti s aktualizáciou a dobudovaním 

internetovej stránky STU v redakčnom systéme buxus.  
 
Uznesenie č. 7/67/2005 
Vedenie STU schvaľuje predložený Príkaz rektora č. 7/2005 v súvislosti s aktualizáciou 
a dobudovaním internetovej stránky STU v redakčnom systéme buxus. 
 
Uznesenie č. 8/67/2005 
Vedenie STU schvaľuje návrh na vyslanie prorektora Špačka na zahraničnú pracovnú cestu 
do TU Drážďany. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 

Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 
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